Frequently Asked Visa Questions 常见的签证问题

What documents are required to apply for a Trinidad and Tobago visa at the Embassy in Beijing?

在驻华使馆申请特立尼达和多巴哥签证需要哪些文件?

Persons wishing to apply for a Trinidad and Tobago visa at the Embassy in Beijing should submit copies of the necessary visa application documents to embbeijingimmigration@foreign.gov.tt

希望在特多驻华使馆申请特多签证的人员应通过以下邮箱提交必要的签证申请文

件: embbeijingimmigration@foreign.gov.tt

Visa requirements for business

- Passport
- (2) 2 by 2-inch colour photographs
- Visa Application Form in duplicate
- Invitation letter
- Business license and translation
- Dispatch letter from company
- (Additional information may be required)

申请商务签证的要求:

- 护照
- (2) 张 2x 2 英寸彩色照片
- 签证申请表格一式两份
- 邀请函
- 公司营业执照及翻译件
- 单位派遣函
- (可能需要提供另外的信息)

Visa requirements for persons with work permits

- Passport
- (2) 2 by 2-inch colour photographs
- Visa Application Form in duplicate
- Work permit
- (Additional information may be required)

持工作许可证申请签证的要求:

- 护照
- (2)张 2x 2 英寸彩色照片
- 签证申请表格一式两份
- 工作许可证
- (可能需要提供另外的信息)

Visa requirements for tourism

- Passport
- (2) 2 by 2-inch colour photographs
- Visa Application Form in duplicate
- Letter of job confirmation
- · Bank certificate
- Hukou
- Identification Card
- (Additional information may be required)

申请旅游签证的要求:

- 护照
- (2)张 2x2 英寸彩色照片
- 签证申请表格一式两份
- 工作单位证明
- 银行存款证明
- 户口
- 身份证
- (可能需要提供另外的信息)

Visa requirements for visiting family and friends

- Passport
- (2) 2 by 2-inch colour photographs
- Visa Application Form in duplicate
- · Certificate of relationship
- Invitation letter
- Hukou
- Identification Card
- (Additional information may be required)

申请探亲访友签证的要求:

- 护照
- (2) 张 2 x2 英寸彩色照片
- 签证申请表格一式两份
- 亲友关系证明
- 邀请函
- 户口
- 身份证
- (可能需要提供另外的信息)

What are the applicable visa fees and how can it be paid to the Embassy?

签证申请费是多少?如何向使馆支付?

Single Entry: ¥315.00 (applicants in mainland China) Multiple Entry: ¥505.00 (applicants in mainland China)

单次入境: 人民币 315.00 元 (中国大陆的申请者) 多次入境: 人民币 505.00 元 (中国大陆的申请者)

Single Entry: USD 53.00 (applicants outside of mainland China) Multiple Entry: USD 85.00 (applicants outside of mainland China)

单次入境: 53.00 美元 (中国大陆以外的申请者) 多次入境: 85.00 美元 (中国大陆以外的申请者)

Payment of the relevant application fees can be made in cash at the Embassy, or remotely via money order to the "Embassy of the Republic of Trinidad and Tobago in Beijing, China".

相关申请费可在使馆支付现金,或远程通过汇票支付给"特立尼达和多巴哥共和国驻华大使馆"。

Applicants residing in mainland China should transmit funds via the money order service provided by **"China Post"**.

居住在中国大陆的申请人应通过中国邮政银行提供的汇票服务支付费用。

汇票收款人地址:北京市朝阳区亮马桥外交公寓 C 区别墅 04-03 (010-85323432) 收款人姓名:特立尼达和多巴哥驻华大使馆邮编:100600

附言处需填写护照申请人英文名字

Applicants residing outside of mainland China would be advised of bank wire transfer details after all application documents have been reviewed.

居住在中国大陆外的申请者在其所有申请文件被审核后,将被告知银行电汇(银行汇款)明细。

Do citizens of the People's Republic of China holding ordinary passports require Trinidad and Tobago visas to travel to the Republic of Trinidad and Tobago?

持普通护照的中华人民共和国公民需要申请特立尼达和多巴哥签证前往特立尼达和 多巴哥共和国吗?

Yes, Chinese ordinary passport holders require Trinidad and Tobago visas to travel to the Republic of Trinidad and Tobago. Only citizens of People's Republic of

China holding valid diplomatic or service passports do not require visas to travel to the Republic of Trinidad and Tobago.

是的,中国普通护照持有者需持有特立尼达和多巴哥签证方可前往特立尼达和多巴哥共和国。只有持有有效的外交或公务护照的中华人民共和国公民无需签证即可前往特立尼达和多巴哥共和国。

Do Chinese visa applicants require a Trinidad and Tobago visa to travel to the Republic of Trinidad and Tobago if they already hold United States, Canadian, or European Union visas?

已经持有美国、加拿大、欧盟签证的中国签证申请者需要申请特立尼达和多巴哥签证前往特立尼达和多巴哥吗?

Yes, holders of ordinary Chinese passports still require Trinidad and Tobago visas to travel to the Republic of Trinidad and Tobago, even if they already hold United States, Canadian, or European Union visas

是的,中国普通护照持有者即使已持有美国、加拿大、欧盟签证仍需特立尼达和多 巴哥签证前往特立尼达和多巴哥共和国。

Do Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR) passport holders require Trinidad and Tobago visas to travel to the Republic of Trinidad and Tobago?

香港特别行政区护照持有者需要特立尼达和多巴哥签证前往特立尼达和多巴哥共和国吗?

No, HKSAR passport holders do not require Trinidad and Tobago visas to travel to the Republic of Trinidad and Tobago.

不需要,香港特别行政区护照持有者不需要特立尼达和多巴哥签证前往特立尼达和 多巴哥共和国。

Are there any other Chinese cities and provinces where one can apply for a Trinidad and Tobago visa?

能在中国其它城市和省份申请特立尼达和多巴哥签证吗?

Chinese citizens from mainland China are required to apply for Trinidad and Tobago visas at the Embassy in Beijing.

中国大陆的中国公民应在特立尼达和多巴哥驻华大使馆(北京)申请特立尼达和多巴哥签证。

Where can visa applicants obtain the visa application form?

签证申请人可在哪里获取签证申请表?

The visa application form can be found online here.

可在网上这里下载签证申请表。

Are visa application forms and supporting documents required for infant visa applicants?

如签证申请人是未成年人,是否需要填写签证申请表以及提交相关资料?

Yes, visa application forms and supporting documents are required for infant visa applicants.

是的,签证申请人若是未成年人,也需要填写签证申请表以及提交相关资料。

In cases where an infant applicant has no Birth Certificate, will a paternity test be accepted?

如果无法提供未成年人的出生证明,是否接受亲子鉴定证明?

No, only birth certificates are accepted.

不可以, 只接受出生证明。

Do infant applicants require certificates from their school in order to apply for a Trinidad and Tobago visa?

在未成年人申请特立尼达和多巴哥的签证时,是否需要学校提供证明?

Yes.

是的。

Should the invitation letter be an original copy?

邀请函是否需要原件?

The invitation letter can be submitted as an original hard copy or a printed scanned copy.

您可以提交邀请函原件或扫描打印件。

Can applicants translate the documents by themselves or should the documents be translated by a certain translation company?

申请人是否可以自行翻译相关文件?或者需要某翻译公司对相关文件进行翻译?

The documents should be translated by the <u>Beijing Yun Chi Translation Company</u> or other certified translation companies.

文件应由北京运驰翻译公司或其他有资质的翻译公司翻译。

Should a bank statement be requested as a part of the visa application? What is the minimum amount the statement should reflect?

申请签证是否需要提供银行存款证明?最少需要多少存款数额?

At least ¥50,000.00

至少需要人民币 50,000.00 元。

How long is the visa issuance process?

办理签证需要多长时间?

Visas are generally issued in 15 working days from the day the application is submitted.

自提交申请之日,一般会在15个工作日后颁发签证。